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Jegyzőkönyv 

 

Készült: Nemti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. november 17-én 17:00 

órai kezdettel a 3152 Nemti Kossuth út 26. szám alatt megtartott közmeghallgatásról 

 

Jelen vannak:  Széll Istvánné polgármester 

                           Feketéné Danyi Andrea Csilla alpolgármester 

                           Vass Józsefné képviselő 

                           Ivády Gyula Zoltánné képviselő 

                           Schveiczer Krisztián képviselő 

                           Beke Andrea jegyző, jegyzőkönyvvezető 

 

 

A közmeghallgatás megkezdése előtt, a képviselő-testület egy szál virággal megemlékezett a 

25 éves időszak alatt az elhunyt önkormányzati képviselőkről a sírjuknál. 

 

Széll Istvánné polgármester: Köszöntötte a megjelenteket. Megemlékezett az 

önkormányzatiság 25 évéről, és elmondta a 25 évi beruházásokat, fejlesztéseket. Ezt követően 

az elmúlt egy év időszakáról beszámolt. A beszámoló a jegyzőkönyvhöz mellékelve. 

A beszámoló kiegészítéseként elmondta, hogy a 23-a főút aszfalt felújítása közbeszerzés alatt 

áll, bírálati szakaszban. A 2013. évi önkormányzati tulajdon elleni betörést elkövető 

megállapításának a hiányával lezárta a rendőrség.  

Sajnálattal közölte, hogy a mezőgazdasági munka későn indult a mintakertben. Felsorolta 

tételesen a mezőgazdasági munkából eredő bevételeket. Elmondta, hogy bízik a tanya 

jövőjében. 

 

Ezt követően a lakosság által feltett kérdések, hozzászólások hangzottak el. 

 

Pintér Zsolt: Véleménye szerint a Nemti községen áthaladó 23-as főúton közlekedő 

gépjárművek zaj és rezgés terhelése a jogszabályi értéket meghaladja. Kérte az 

önkormányzatot, hogy a rezgés és zaj csillapítására tegyen intézkedéseket. Javasolta a 

hatásvizsgálat megindítását és fix traffipax beszerzését. 

Továbbá kérte, hogy a közmeghallgatás meghívója a jövőben minden ingatlanhoz szórólap 

formájában jusson el. 

 

Széll Istvánné polgármester: Igazat adott Pintér Zsoltnak abban, hogy a 23-a főút túlterhelt 

és az ingatlanokat rongálja a rezgés. Az illetékeseket már levélben felkereste és arról 

tájékoztatták, hogy a települést elkerülő utat tervezik megépíteni. 

 

Erős Róbert: A polgármester szóbeli beszámolójára hivatkozva kérdezte, hogy jól értette azt, 

hogy 1.000.000.- Ft volt a kaszálás bevétele? Milyen pályázati lehetőségek vannak és az 

önkormányzat mire pályázott? 

 

 

Széll Istvánné polgármester: Az 1 M Ft bevetélt összesen értette, amiben a juhok 

támogatása is benne van. 

A pályázatokhoz legtöbbször önerőre van szükség. Az orvosi rendelő felújításához szükséges 

tervek 2013. évtől készen vannak. Az utak pályázata 120.000.- Ft-ba került az 

önkormányzatnak, amin sajnos nem nyertünk.  

 



Szűcs Jánosné: Szeretné, ha a hatalmas autók nem a falun keresztül közlekednének. 

Javasolta, hogy útdíj fizetéssel, súlykorlátozással korlátozzák a forgalmat, legalább lenne az 

önkormányzatnak bevétele. A főúton évek óta nincs járda. Hiányolta, hogy a főúton nincs 

zebra. Az idősek nem tudnak átmenni az úton. 

Megköszönte, hogy az emlékmű előtti parkot rendbe tette az önkormányzat. 

Kérdezte a polgármestert, hogy a templomoldalból lefolyó csapadék hová folyik el? A 

településen a „Kisszög” vízelvezetése nem megoldott. 

 

Széll Istvánné polgármester: Elmondta, hogy mióta a teher vasúti forgalmat megszüntették 

az óta nőtt meg a tehergépjárművek forgalma. Sajnos, a településünk ennek az áldozata. 

Járdaépítésre a főúton nincs lehetőség, mert keskeny nyomtávú az út. A sebességet lehet 

korlátozni. A hosszabb idejű programba az útszakasz átvágása betervezésre került. 

Közútkezelő felvágja az aszfaltot. 

 

Nagy Jánosné: Véleménye szerint a falu képe csúnya. Kérdezte, hogy a 

közfoglalkoztatottakat ki fizeti? Panaszolta, hogy a parkosítási tevékenységéért leszidták, 

mert volt, akinek nem tetszett. a közmunkások a gazt nem takarították el. A templom mellett 

rengeteg szemét van. 

 

Széll Istvánné polgármester: A közmunkások feladatként megkapták a gyomlálást. A 

templom melletti szemetet el fogja szállítatni. 

 

Kaszás Csaba közmunkás: Tájékoztatta a jelenlevőket, hogy  emberrel dolgozik. Ami 

feladatot kap, azt elvégezi. 

 

Széll Istvánné polgármester: Valóban jól dolgozik a Kaszás Csaba csoportja. 

 

Pintér Zsolt: Kérdezte a polgármestert, hogy bekerültek-e az értéktárba azok a természeti 

értékeket tartalmazó adatok, amiket ő gyűjtött össze a polgármester megkeresésére? 

 

Széll Istvánné polgármester: Válaszolva Pintér Zsolt kérdésére elmondta, hogy az értéktárba 

bekerültek a helyi természeti értékek. Értéktár rendeletet kell alkotni, mert 2013. évben hozott 

erről döntést a testület. A pályázatoknál is fontos, hogy legyen az önkormányzatnak értéktár 

rendelete. 

 

Nagy Jánosné: Kérdezte, hogy lesz-e tüzelőtámogatás? 

 

Széll Istvánné polgármester: A képviselő-testület határozattal döntött arról, hogy benyújtja 

pályázatát a szociális tüzelő támogatásra. A bizottság nem támogatta a tüzelő pályázat 

benyújtását. Adminisztrációs hiba miatt nem került benyújtásra a pályázat. 

 

Görgényi Sándor: Túl sok az adminisztrációs hiba. Mennyi pénzből gazdálkodik a falu? 

Milyen és mennyi bevétele van az önkormányzatnak? Mennyi az adóbevétel?  

Hiányolta, hogy nem kapott átfogó tájékoztatást az önkormányzat gazdálkodódásáról. 

 

Széll Istvánné polgármester: Görgényi Sándort tájékoztatta arról, hogy írásban fog 

válaszolni a kérdéseire. 

 



Fekete Csaba: Javasolta az önkormányzatnak, hogy kötelezze a bánya tulajdonost a bánya 

rekultivációjára, mivel az ásványbányászat megszűnt. A földterület helyrajzi számát meg 

tudja adni az önkormányzatnak.  

Jogtalanul van elkerítve a Fenyves út folytatása és a Kossuth út végében lévő terület. Erre a 

területre utat terveztek. 

Mennyibe került egy kilogramm hagyma, paprika, paradicsom megtermelése, önköltsége? 

Megérte-e az önkormányzatnak a zöldség termesztés? Miért drágább az ebéd, ha az 

önkormányzat által megtermelt zöldségeket használják? 

Feljutnak-e a közmunkások a Fenyves utcába? 

 

Széll Istvánné polgármester: Fekete Csaba kérdéseire válaszolva elmondta, hogy 1.100 Ft-

ba került egy kg paradicsom megtermelése. A többi kérdésére írásban fog válaszolni. 

Elmondta, hogy ő sincs megelégedve a mintakertben végzett termelés eredményével. 

 

Görgényi Sándor: Kérdezte, hogy a Kossuth út 187. szám alatti ingatlannak mi lesz a sorsa, 

mert teljesen elhanyagolt? Az emlékműnél szűk az út, azt kellene valahogy megoldani. 

 

Erős Róbert: Elmondta, hogy a településen 12 fő közmunkással lehetne normálisan dolgozni. 

Felnőtt egy olyan generáció, aki nem kertészkedett. A mintakert arról szólt volna, hogy 

megtanulják a földművelést. Igaz, az önköltség kérdése is fontos. 

 

Fekete Csaba: Javasolta, hogy a közmunkások a láthatósági mellényt vegyék fel. 

 

Széll Istvánné polgármester: A kormánynak az a célja, hogy a munkavilágába segítsék 

visszavezetni azokat az embereket, akik évek óta nem tudnak elhelyezkedni. Nem lehetnek 

FHT-én évekig. 

 

Görgényi Sándor: Véleménye szerint a közmunkások rendesek és elvégzik a rájuk bízott 

feladatot. 

 

Széll Istvánné polgármester: Kérdezte, hogy van-e még valakinek kérdése vagy 

hozzászólása? 

 

Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el a polgármester megköszönte a részvételt és 

18:30 órakor bezárta a közmeghallgatást. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

    Széll Istvánné                                                                                       Beke Andrea    

      polgármester                                                                                          jegyző 

 


